
Gymnázium Ústí nad Labem, Jateční 22, příspěvková organizace 

 

Zápis z jednání školské rady Gymnázia Ústí nad Labem, 

Jateční 22, přísp. org.  
 

 

Místo konání: online formou přes MS Teams 

 

Datum konání: 12. 1. 2023, 17 hodin 

 

Přítomni:  

Mgr. Kateřina Chalašová 

Mgr. Milada Kolankiewiczová 

Mgr. Petr Hrubec 

Ing. Radek Vonka 

Ing. David Ženčák 

Mgr. Jan Vácha 

 

Hosté: Mgr. Radka Brejchová (ředitelka školy) 

             Lucie Kotliková (sekretářka – zapisovatelka) 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení změny ve ŠŘ 

3. Různé 

4. Závěr, stanovení dalšího termínu jednání školské rady 

 

1. Zahájení 

 

Předsedkyně přítomné seznámila s programem jednání a konstatovala, že školská rada je 

usnášeníschopná. Slovo převzala ředitelka gymnázia Mgr. Radka Brejchová, která seznámila 

členy s důvodem schůzky – úprava školního řádu.  

 

3. Schválení úprav ve ŠŘ 

 

Přítomní byli v předstihu pí ředitelkou seznámeni se změnou ve ŠŘ na základě doporučení 

Policie ČR, které bylo rozesláno na všechny školy (opatření týkající se užívání návykových a 

psychotropních látek).  

Tato úprava byla diskutována se školní metodičkou prevence, výchovnou poradkyní. Dalším 

krokem budou preventivní programy pro žáky 1. ročníky a následně všechny třídy školy. Dále 



ředitelka školy sdělila přítomným své přání uskutečnit přednášku na téma prevenci také pro 

rodiče žáků. Ujistila všechny, že nejdůležitější je pro všechny zdraví žáků. 

Změna ŠR byla po krátké diskuzi jednomyslně schválena a školní řád bude platný s účinností 

od 13. 1. 2023. 

 

4. Různé 

 

V tomto bloku programu byl dán prostor pro diskuzi. 

p. Ženčák: Návrh na drobnou úpravu k formulaci (sloveso „dopouští“ bylo z textu vypuštěno 

a text upraven). Dále připouští, že jeho děti o tomto tématu ve třídě hovoří. Ptá se, jak by se 

žáci měli zachovat v případě, že vědí o žácích, kteří látku užívají. 

Ředitelka: Jednoznačně se toto bere jako oznamovací povinnost každého. Pokud žáci 

důvěřují svému TU, měli by mu tuto skutečnost sdělit. V dalším případě mohou anonymně 

využít ŠMP nebo VP.  

p. Vonka: Dotaz, zda již máme sundán obraz prezidenta Zemana. 

Ředitelka: Nikdy jsme ho neměli pověšený – naposledy Václav Havel. 

 

Dále paní ředitelka seznámila přítomné se spouštěním školního instagramu a facebooku 

(odkaz na webových stránkách školy), kam jsme vystavili informaci s nabídkou na přípravné 

kurzy k JPZ. Během pár dní máme již první přihlášky, další příliv očekáváme po DOD 24. 1. 

2023. Nastínila také úvahu o úpravě začátku výuky v 7:45 – 7:50 hodin. Museli bychom 

zkrátit 2 – 3 ranní přestávky z 10 na 5 minut, tím bychom dosáhli potřebný čas. Během 

těchto zkrácených přestávek by žáci zůstávali ve svých kmenových učebnách. Uvažujeme i o 

možném zkrácení přestávky na oběd. Zatím je tato vize je zatím ve fázi plánování, ve 2. 

pololetí bychom chtěli rodičům a žákům předložit návrhy k projednání. 

 

p. Ženčák: Myslím, že zkrácení přestávek bude pro některé žáky stresující, nelze toto vyřešit 

spíše vypuštěním 1 vyučovací hodiny? 

Ředitelka: Bohužel takto nelze řešit, musíme se řídit učebním plánem. 

 

5. Závěr 

 

Stanovení termínu dalšího jednání školské rady (květen). Předsedkyně poděkovala všem 

přítomným.  

 

Usnesení:  

 

ŠR schvaluje změny ve ŠŘ 

 

 

Dne 12. 1. 2023 

 

 

Předsedkyně: Mgr. Kateřina Chalašová 


